Jade Textile celebrates through a Series of Seniority Ceremonies for its Employees
Jade Textile witnessed a series of stunning group-wide seniority recognition ceremonies in Egypt in 2023. These ceremonies are held to show respect and gratitude to colleagues who have worked for the organization for many years, highlighting their dedication and stunning achievements.
In an atmosphere of gratitude and appreciation, Jade Textile Egypt's management honored its colleagues who spent 5, 10, and 15 years working in the group, where they were awarded certificates of appreciation and seniority shields to express the company's gratitude for their efforts and dedication to serving the company.
Such honors provide an opportunity to celebrate colleagues' achievements and recognize their contributions to the company's success. This initiative is in line with Jade Textile's “People First” policy, which is considered by Jade Textile as its distinctive feature.
These seniority ceremonies are a special occasion for the company to express its gratitude and appreciation to its employees who have offered great services and spent many years in the service of the company. This action demonstrates Jade Textile's strong commitment to supporting and rewarding its employees, as well as encouraging teamwork in the workplace.

شركة جيد تكستايل تحتفل بسلسلة من حفلات الاقدمية لموظفيها
شهدت شركة جيد تكستايل سلسلة من الحفلات الرائعة لتكريم الاقدمية التي نُظمت على مستوى المجموعة في مصر خلال عام 2023. تأتي هذه الحفلات في إطار التقدير والامتنان للزملاء الذين قضوا سنوات عديدة داخل المجموعة، حيث تعكس تلك الفعاليات تفانيهم وإسهاماتهم المتميزة.
في جو من الامتنان والتقدير، قامت إدارة جيد تكستايل ايجيبت بتكريم زملائها الذين أمضوا 5 و10 و15 سنة داخل المجموعة، حيث منحوا شهادات تقدير ودروع الاقدمية تعبيرًا عن امتنان الشركة لجهودهم وتفانيهم في خدمة الشركة.

تعتبر هذه التكريمات فرصة للاحتفال بإنجازات الزملاء وتقدير مساهماتهم في نجاح الشركة. وتأتي هذه المبادرة تماشيًا مع سياسة "الإنسان أولاً" التي تعتبرها شركة جيد تكستايل سمة مميزة لها.
تُعد هذه الحفلات لتكريم الاقدمية مناسبة مميزة لتعبير الشركة عن امتنانها وتقديرها لموظفيها الذين قدموا خدمات متميزة وأمضوا سنوات طويلة في خدمة الشركة. وتؤكد هذه البادرة التزام جيد تكستايل بدعم وتقدير موظفيها، وتعزيز الروح الفريقية داخل بيئة العمل.

